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W imieniu mieszkafic6w Wloctawka zwracam siq z prodba o zlikwidowanie
parkowania naprzemiennego na uricy cyganka i na uricy Zabiej.

Takie parkowanie jest bardzo niebezpieczne dla pieszych i mieszkafic6w tych ulic,
poniewaz kierowcy jadqcy skupiajq siq na tym, 2eby nie doszto do kolizji z zaparkowanymi
samochodami, a nie zwracajq bacznej uwagi na pieszych przechodzqcych przez jezdnie.

Nadmieniam, 2e na ulicy Cyganka jest szkota i plac zabaw dla dzieci - dzieci czqsto
przebiegajq przez jezdnie i mogq byi niezauwa2one z powodu utrudnionej widoczno6ci
spowodowanej stojqcymi na przemienn ie samochodami.

W czasie opad6w Sniegu namalowane miejsca parkingowe na ulicy bedq
niewidoczne, dlatego nasuwa siq pytanie jak w takiej sytuacji prawidtowo zaparkowai auto?

slu2by sprzqtajqce nie mogq skutecznie wykonai swojej pracy z uwagi na stojqce po
obu stronach ulicy auta. Ulica mo2e byi skutecznie zablokowan a przezjedno nieprawidfowo
zaparkowane auto (przyktadem mo2e byi sytuacja ile zaparkowanego auta na ulicy
Jagielloriskiej, kt6re skutecznie zabtokowato przejedz na dlu2szy czas).

Nie mozna wykluczyi, 2e podczas zimy pojazdy mogq wpa6i w po5lizg co stanowi
bardzo n iebezpiecznq sytuacjq.

Mieszkar{rcy i Kierowcy wtoctawka proszQ o niezwfoczne przywr6cenie parkowania
samochod6w na poprzednich zasadach.
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